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                                                           J e g y z ő k ö n y v 

                         

                     Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2025.március 25-én tartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester 

                       Gazsó Attila                          alpolgármester 

                       Borsi Mária 

                       Halupka Miklós 

                       Nagy András 

                       Nagy Bence 

                       Ordasi Gábor                        képviselők            

                       Háfra László                         jegyző                

                       Lángné Deák Katalin           Szociális bizottsági tag 

                       Füzy András                         Pénzügyi és Ügyrendi bizottsági tag 

                      Omelkáné Csernai Andrea    óvodaigazgató 

                      Hermán Attila                        iskolaigazgató  

                      Szakács József                       TÜF Kft ügyvezetője 

                      Taskó Kata                             könyvtáros  

 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket és a tanácskozási joggal meghívott 

intézmények igazgatóit, valamint a napirendi pontok előadóit. Megállapítja, hogy a 

Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő közül 6 fő jelen van, így a Képviselő-

testület jelenlévő tagjainak száma 7 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Nagy Bence képviselőt és Ordasi Gábor képviselőt javasolja, 

melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

N a p i r e n d:    1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                 Előadó: Polgármester 

                             

                           2.) Eatrend Kft közétkeztetési szolgáltatói áremelése 

                                Előadó: Polgármester                           

 

                           3.) Étkezési térítési díjakat szabályozó rendeletek felülvizsgálata 

                                Előadó: Polgármester  
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                      4.) Beszámoló a közművelődési feladatok 2024.évi ellátásáról 

                          (Jókai Mór Közösségi Színtér, Nagyközségi és Iskolai Könyvtár) 

                           Előadók: Nagy Bence művelődés-szervező 

                                          Taskó Kata könyvtáros           

 

                      5.) TÜF Kft beszámolója az előző évi tevékenységéről        

                            Előadó: TÜF Kft ügyvezetője 

 

                      6.) Helyi civilszervezetek támogatási pályázatának elbírálása 

                           Előadó: Polgármester 

 

                      7.) Táborfalvai ingatlanokkal kapcsolatban érkezett ajánlat          

                          megvitatása 

                          Előadó: Polgármester 

 

 

                      8.) 2024.évi Belső ellenőri éves összefoglaló jelentés elfogadása 

                          Előadó: Polgármester 

 

                     9.) Táborfalva Nagyközség Gazdasági Programja a 2024-2029 közötti   

                           ciklusra 

                          Előadó: Polgármester 

 

                    10.) Dabasi Rendőrkapitány kinevezésének támogatása 

                          Előadó: Polgármester 

 

 

                     11.) E g y e b e k 

 

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                      (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket, akinek kérdése van a beszámolóval 

kapcsolatban az tegye meg. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a két ülés között tett fontosabb 

intézkedésekről szóló beszámoló elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

12/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  
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II. Napirendi pont tárgya: Eatrend Kft közétkeztetési szolgáltatói áremelése  

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi 

pontot, melyen minden képviselő jelen volt. A bizottság tagjai egyhangúlag javasolják a 

képviselő-testületnek az áremelés elfogadását. 

 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

13/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az étkeztetést biztosító 

Eatrend Kft. szolgáltató által év közben kezdeményezett szolgáltatói ár emelésének 

érvényesítését 2025. április 01-től elfogadja az előterjesztés szerinti összegben. 

 

 

 

III. Napirendi pont tárgya: Étkezési térítési díjakat szabályozó rendeletek felülvizsgálata             

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság szintén tárgyalta a 

napirendi pontot és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra az étkezési térítési díjakat 

szabályozó önkormányzati rendeletek módosításának elfogadását. 

 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 3/2025. (III.26.) sz. önkormányzati rendeletét az 

étkezési térítési díjakról szóló 13/2022.(XI.30.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 4/2025. (III.26.) sz. önkormányzati rendeletét a 

személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 12/2020.(XII.8.) önkormányzati 

rendelet módosításáról. 
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IV. Napirendi pont tárgya: Beszámoló a közművelődési feladatok 2024.évi ellátásáról 

                                          (Jókai Mór Közösségi Színtér, Nagyközségi és Iskolai Könyvtár)                 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Bence művelődés-szervező 

                               Taskó Kata könyvtáros           

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Taskó Kata könyvtárost, és Nagy Bence művelődés-

szervezőt, akiktől kérdezi, hogy kívánják-e szóban kiegészíteni a beszámolójukat? 

 

Taskó Kata könyvtáros: Köszöni nem kívánja kiegészíteni, kérdésekre szívesen válaszol. 

Megköszöni az eddigi segítséget, utódjának jó munkát kíván. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Az új munkahelyéhez sok sikert kíván. 

 Kérdezi a művelődés-szervezőt, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolóját. 

 

Nagy Bence művelődés-szervező: Köszöni az eddigi támogatásokat. Nagyon jól tudnak 

közösen dolgozni a Települési Értéktár Bizottsággal, bízik benne, hogy ez továbbra is így 

lesz. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Nagyközségi 

és Iskolai Könyvtár és a Jókai Mór Közösségi Színtér közművelődési feladatok ellátásáról 

szóló beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

14/2025.( III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Nagyközségi és Iskolai 

Könyvtár, valamint a Jókai Mór Közösségi Színtér közművelődési feladatok ellátásáról 

szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

 

V. Napirendi pont tárgya: TÜF Kft beszámolója az előző évi tevékenységéről            

                                         (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Szakács József TÜF Kft ügyvezető 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Szakács Józsefet a TÜF Kft ügyvezetőjét.  A Kft 

tevékenységi köre kiegészül a temető üzemeltetési feladatokkal. Kérdezi ügyvezető urat 

kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót? 

 

Szakács József ügyvezető: Köszöni nem, de a felé feltett kérdésekre szívesen válaszol.  

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a tájékoztató 

elfogadását. 
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Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

15/2025.( III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a TÜF Kft 2024. évi 

tevékenységéről szóló tájékoztatót elfogadja. 

    

 

 

VI. Napirendi pont tárgya: Helyi civilszervezetek támogatási pályázatának elbírálása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Szintén tárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság a napirendi 

pontot, az ülésen minden képviselő jelen volt. A bizottság tagjai javasolják az előterjesztésben 

foglalt határozati javaslat elfogadását. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

16/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi civil szervezetek által 

benyújtott pályázatokat véleményezte, s részükre a pályázatokban megjelölt programok, 

fejlesztések, illetve működési költségük támogatására az alábbi vissza nem térítendő 

pénzügyi támogatást állapítja meg:  

 

  Platthy József Bajtársi Egyesület:                                 300.000 Ft                      

 Táborfalvai Horgász Egyesület:                                     500.000 Ft                             

 Táborfalva Hagyományőrző Íjászegyesület:                 260.000 Ft                                                                    

 Shomen SE:                                                                      140.000 Ft 

 Táborfalvai Kutyás Egyesület:                                       200.000 Ft 

 Kéknefelejcs Nyugdíjas Klub:                                        150.000 Ft   

 Táborfalvi Diákévek Alapítvány:                                  450.000 Ft 

 Táborfalva Községi Sportegyesület:                           2.000.000 Ft 

 

 

A költségvetésben rendelkezésre álló pénzügyi keret 5.000.000 Ft, melyből 4.000.000 Ft 

került felhasználásra. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság úgy dönt, hogy a fennmaradó 

1.000.000 Ft tartalék terhére ezen összeggel a Táborfalvai Horgász Egyesület 2025.évi rezsi 

költségeit támogatja.  
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VII. Napirendi pont tárgya: Táborfalvai ingatlanokkal kapcsolatban érkezett ajánlat      

                                            megvitatása 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Szintén tárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság a napirendi 

pontot és a bizottság úgy döntött, hogy a táborfalvai  hrsz-ú ingatlanra érkezett vételi 

szándékot elfogadja és bruttó 3 millió forintért értékesíti. 

 A táborfalvai  hrsz-ú ingatlanra 1 millió forint vételi szándék érkezett, melyet a bizottság nem 

hagyott jóvá, javasolja a képviselő-testületnek a 2 millió forint vételár meghatározását. 

Kérdezi, hogy a bizottság döntése ellen van-e más javaslat. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a táborfalvai  

hrsz-ú ingatlan eladását az alábbiak szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett vételi szándékot 

megvitatva úgy dönt, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő táborfalvai  hrsz-ú 

Táborfalva, ... sz. alatti beépítetlen ingatlant … alatti lakosok részére értekesíti. 

Az ingatlan vételárát a 91/2022. (X.25.) határozat alapján bruttó 3.000 000 Ft értékben 

határozza meg. A vételár megfizetésének módja: egyösszegben a szerződés aláírásának 

napján.  

Az ingatlan lakóépülettel való beépítésére négyéves beépítési kötelezettséget határoz meg, 

mely időre elidegenítési tilalmat rendel el.  

Az adás-vétellel járó költségeket a vevő viseli. 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés aláírására. 
 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
 

17/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett vételi szándékot 

megvitatva úgy dönt, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő táborfalvai  

hrsz-ú Táborfalva, ... sz. alatti beépítetlen ingatlant … alatti lakosok részére értekesíti. 

Az ingatlan vételárát a 91/2022. (X.25.) határozat alapján bruttó 3.000 000 Ft értékben 

határozza meg. A vételár megfizetésének módja: egyösszegben a szerződés aláírásának 

napján.  

Az ingatlan lakóépülettel való beépítésére négyéves beépítési kötelezettséget határoz 

meg, mely időre elidegenítési tilalmat rendel el.  

Az adás-vétellel járó költségeket a vevő viseli. 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés aláírására. 

 
 

 

Majd ezt követően a polgármester szavazásra teszi fel a táborfalvai  hrsz-ú ingatlan bruttó 2 

millió forintért való értékesítését az alábbiak szerint: 
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Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett vételi szándékot 

megvitatva úgy dönt, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő táborfalvai hrsz-ú 

Táborfalva, ….. alatti beépítetlen ingatlanra érkezett bruttó 1.000.000 Ft összegű vételárat 

nem fogadja el.  

A Képviselő-testület az ingatlan vételárát bruttó 2.000 000 Ft értékben határozza meg. A 

vételár elfogadása esetén az összeg megfizetésének módja: egyösszegben a szerződés 

aláírásának napján.  

Az adás-vétellel járó költségeket a vevő viseli. 

A vételár elfogadása esetén a Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert arra, hogy 

az adás-vételi szerződést önkormányzat nevében aláírja. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
 

18/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett vételi szándékot 

megvitatva úgy dönt, hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonában lévő táborfalvai 

hrsz-ú Táborfalva, ….. alatti beépítetlen ingatlanra érkezett bruttó 1.000.000 Ft összegű 

vételárat nem fogadja el.  

A Képviselő-testület az ingatlan vételárát bruttó 2.000 000 Ft értékben határozza meg. A 

vételár elfogadása esetén az összeg megfizetésének módja: egyösszegben a szerződés 

aláírásának napján.  

Az adás-vétellel járó költségeket a vevő viseli. 

A vételár elfogadása esetén a Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert arra, 

hogy az adás-vételi szerződést önkormányzat nevében aláírja. 

 

 

 

VIII. Napirendi pont tárgya: 2024.évi Belső ellenőri éves összefoglaló jelentés elfogadása 

                                             (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: A jelentés a tavalyi évben végzett belső ellenőrzésekről ad 

összefoglaló tájékoztatást. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a határozati javaslat 

elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

19/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a Vincent Auditor 

Kft által elkészített 2024.évi belső ellenőri éves összefoglaló jelentést. 
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IX. Napirendi pont tárgya: Táborfalva Nagyközség Gazdasági Programja a 2024-2029 közötti      

                                           ciklusra                            

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: A 2019-2024 közötti ciklusban megvalósult, illetve a 2024-

2029 közötti ciklusban tervezett fejlesztésekről tájékoztatja a képviselőket. 

Kéri a képviselőket, hogy akinek javaslata van a gazdasági program kiegészítésére az tegye 

meg. 

 

Nagy András képviselő: Úgy gondolja, hogy itt lenne az ideje, hogy a hivatal hátsó udvarában 

lévő rossz épületet elbontsák, amiről már többször szó volt. A másik épületet pedig tájház 

jellegűvé kellene felújítani. 

 

Nagy Bence képviselő: Piac komfortosabbá tételét javasolja, vizes blokk kialakításával. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A javaslatok betervezésre kerülnek a programba. 

 

Képviselők részéről további javaslat nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

Gazdasági Program elfogadását. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
 

20/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Képviselő-testület 2024–2029. 

évre szóló Gazdasági Programját elfogadja. 

                                           

 

X. Napirendi pont tárgya: Dabasi Rendőrkapitány kinevezésének támogatása  

                                          (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 

Nagy Andrásné polgármester: Az előterjesztésben látható, hogy a dabasi Rendőrkapitányság 

kapitányságvezetői feladatát ellátó rendőr alezredes úr kinevezésére tesz javaslatot a Pest 

Vármegyei Rendőr-Főkapitányság vezetője, melynek támogatásáról képviselő-testületi döntés 

szükséges. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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21/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy dönt, hogy támogatja 

Petrányi Tamás r. Alezredes Úr Dabas Rendőrkapitányság vezetőjévé való kinevezését. 

 

Határidő: 2025. április 16. 

Felelős: polgármester 

 
 

 

 

XI. Napirendi pont tárgya: E g y e b e k 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság döntött a rendőrség 

túlóra támogatásáról, melyet javasol a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 
 

22/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy dönt, hogy 2025-ös 

évben 1.500.000 Ft vissza nem térítendő pénzügyi támogatást nyújt a Pest Vármegyei 

Rendőr-Főkapitányság Dabas Rendőrkapitányság részére lakosságorientált 

közbiztonsági tevékenység elősegítésére (pl. járőrtevékenység ellátására, megerősített 

szolgálat, túlóra támogatás), azon belül is különösen az alábbi tevékenységekre: 

a.) Táborfalva Nagyközség közterületeinek és nyilvános helyeinek megerősített 

rendőri ellenőrzést szolgáló közbiztonsági tevékenység ellátása; 

b.) Táborfalva Nagyközség gyakran látogatott helyeinek rendszeresen visszatérő 

ellenőrzése; 

c.) az oktatása/nevelési intézmények környéke biztonságának erősítése; 

d.) az Önkormányzat által szervezett nagyközségi rendezvényeken rendőri jelenlét 

biztosítása; 

e.) térfigyelő és sebességellenőrzési tevékenység ellátása. 

 

Határidő: 2025. április 01. 

Felelős: polgármester 

 

 

Háfra László jegyző: Az orvosi szolgálati lakás megépülése után az állam 30 évre szóló 

elidegenítési tilalmat jegyzett be szerződésileg. A szerződés az MNV Zrt-vel aláírásra került, 

jelenleg a földhivatalnál van az ügy. A földhivatal részére képviselő-testületi határozat kell, 

hogy betudja jegyezni az elidegenítési tilalmat az ingatlanra, az alábbiak szerint: 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzata a Magyar Falu Program keretében meghirdetett, 

Orvosi szolgálati lakás című, MFP-FOL/2019 kódszámú pályázat keretében Táborfalva 

Kossuth L. u. 70. sz. alatti ingatlanra orvosi szolgálati lakást épített. 
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Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy hozzájárul, hogy a 

Táborfalva 656/2 hrsz.-ú ingatlanra a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. a Magyar Állam 

képviseletében eljárva az Ingatlan 1/1 tulajdoni hányadára vonatkozóan a Magyar Állam 

javára a Támogatói okirat hatálybalépését követő hónap első napjától 30 évre, azaz 2049. 

december 01-ig a vételi jogot és az azt biztosító elidegenítési és terhelési tilalmat az ingatlan-

nyilvántartásba vételi jog alapítása jogcímen bejegyezze.  

Határidő: 2025. május 31. 

Felelős: polgármester 
 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 

 

23/2025.( III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzata a Magyar Falu Program keretében 

meghirdetett, Orvosi szolgálati lakás című, MFP-FOL/2019 kódszámú pályázat 

keretében Táborfalva Kossuth L. u. 70. sz. alatti ingatlanra orvosi szolgálati lakást 

épített. 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy hozzájárul, 

hogy a Táborfalva 656/2 hrsz.-ú ingatlanra a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. a 

Magyar Állam képviseletében eljárva az Ingatlan 1/1 tulajdoni hányadára vonatkozóan 

a Magyar Állam javára a Támogatói okirat hatálybalépését követő hónap első napjától 

30 évre, azaz 2049. december 01-ig a vételi jogot és az azt biztosító elidegenítési és 

terhelési tilalmat az ingatlan-nyilvántartásba vételi jog alapítása jogcímen bejegyezze.  

 

Határidő: 2025. május 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

Majd ezt követően a polgármester az alábbiakról tájékoztatja a képviselő-testületet: 

- Sebességmérő pontok kijelölésre kerültek a Kossuth L. utcán, illetve a Kőrösi úton. 

Kiépített sebességmérő pont kb 12 millió forint, mely tartalmaz egy sebességmérő készüléket 

is. A rendőrséggel abban állapodtak meg, hogy a készüléket a rendőrség biztosítja, az 

önkormányzat túlóra támogatása pedig a mérést fedezi. Ezzel talán ideiglenesen megoldódik a 

gyorshajtások visszafékezése. Lehetőség van a Versenyképes Járások Programban, hogy több 

település közösen szerzi be a készüléket és közösen használják napi 10 órában. Egyeztetések 

folyamatban vannak, jelenleg 3 település már élni fog ezzel a pályázati lehetőséggel. 

 

- Arany János út felújításával kapcsolatban elmondja, hogy az idei évben az út felújításra 10 

millió forintot tudnának igénybe venni a Magyar Falu Programon belül, melyből új utat nem 

tudnak megvalósítani. Felvette a kapcsolatot a kis utcákat aszfaltozó céggel, aki a felújítást 

1.200.000 -2.000.000 forint között adott árajánlatot a kátyúzás elvégzésére, mely összeget 

saját forrásból biztosítanak. 
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Képviselők a kátyúzás elvégzését javasolják. 

 

Képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúan- az alábbi határozatot hozta: 
 

24/2025.(III.25.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy dönt, hogy az 

önkormányzati fenntartású Arany János út kátyúzási munkáit elvégezteti. Ennek a 

munkának a becsült költsége 2 000 000 Ft, mely összeget az Önkormányzat 2025.évi 

költségvetésből biztosítja. 

 

 

 

- Iskola utcai fekvőrendőrrel kapcsolatos észrevételeiket osztották meg egymás között a 

képviselők. Az út széle kivan járva, ezért javasolt azt murvával feltölteni. 

- Újosztáson szemétlerakó alakult ki, ezért oda vadkamera kerül kihelyezésre, mely 350.000 

forintba kerül. 

- Idén is csatlakoztak a TESZEDD mozgalomhoz, mely április 11-én lesz. 

 

Háfra László jegyző: Előző ülésen Nagy képviselő úr kérte a Honvéd út sarkán lévő szemetes 

cseréjét, sajnos fém már nincsen, fából készültet fognak kihelyezni. 

 

Nagy Bence képviselő: Jelzi, hogy az utcatábla is felújításra szorul a Honvéd úton. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Intézkedni fog ez ügyben. 

Majd a Honvéd úti internettel kapcsolatban adott rövid tájékoztatást. 

 

Halupka Miklós képviselő: Érdeklődik, hogy a sebességmérés kb. mikorra lesz várható. 

Sajnos vannak a Kossuth utcának olyan szakaszai, ahol veszélyes az útra való kikanyarodás, 

ezért a sebességkorlátozás nem ártana. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Úgy gondolja, hogy rövid időn belül elkezdődik a mérés. 

A Kossuth, Tarcsay, Rákóczi utak Közútkezelő fenntartása alá tartoznak, ezért azokra 

sebességkorlátozást nem tud az önkormányzat elrendelni, de felveszi a kapcsolatot a 

Közútkezelővel, hogy mennyire korlátozható az adott szakaszokon a közlekedés. 

 

Háfra László jegyző: Képviselő úr megkereste őt is a sebességkorlátozási javaslatával, 

tájékoztatta, hogy azt a Közútkezelő rendelheti el. Továbbá javasolta a napelemes lassító 

kijelzőt, szintén a Közútkezelő ad arra is engedélyt. 

 

Gazsó Attila alpolgármester: Jövő héttől a temető kapu zárva lesz, javasolja, hogy a 

parkolótól a hátsó utat szórják meg murvával a gyalogos közlekedők érdekében. 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és a testületi ülést 

bezárta. 
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Kmft 

    

     Nagy Andrásné                                                                              Háfra László 

      polgármester                                                                                      jegyző 

 

 

 

 

     Nagy Bence                                                                                   Ordasi Gábor                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

    jkv. hitelesítő                                                                                     jkv. hitelesítő 


